
Erhvervs-, Vækst- og Eksportudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 26. juni 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Spørgsmål 248

Der ønskes en opgørelse over administrationsomkostningerne pr. virksom-

hed, der er i kontakt med erhvervshusene, såfremt man bliver splittet op i to

erhvervshuse i Region Sjælland, beregnet ud fra samme antal virksomheder,

som i dag er i kontakt med erhvervshusene.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Magnus

Heunicke (S).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Magnus.Heunicke@ft.dk og til

lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Morten Bødskov

formand
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